

# سياسة الاستخدام التجاري

حقوق استخدام فيديوهات كادرو المكتملة والمدفوعة بالكامل.

## 1 الحقوق الممنوحة

بعد الدفع الكامل، يمكنك نشر الفيديوهات النهائية والترويج بها لعلامتك عبر المواقع والمنصات الاجتماعية العضوية والإعلانات المدفوعة والبريد والعروض التقديمية والأسواق الرقمية والقنوات التجارية المتفق عليها.

## 2 المصادر ومواد الجهات الخارجية

قد تستخدم كادرو مواد مولدة بالذكاء الاصطناعي أو مرخصة أو مقدمة من العميل أو مسموحاً بها بغير ذلك. تبقى الخطوط والموسيقى والمواد الجاهزة والبرمجيات الخارجية خاضعة لتراخيصها الأصلية. ولا تشمل الخدمة ملفات المشروع الخام أو الأفكار غير المستخدمة ما لم يتفق على ذلك كتابة.

## 3 ملكية العميل

تحتفظ بملكية علامتك التجارية وصور منتجاتك ومحتوى موقعك والمواد الأخرى التي تقدمها. وبارسالها، تفوض كادرو باستخدامها بالقدر اللازم لإنتاج طلبك ودعمه.

## 4 ما لا تنقله الخدمة

لا تنقل الخدمة ملكية الأدوات أو القوالب أو طرق العمل أو البرمجيات أو المواد المرخصة من طرف ثالث. وتمنحك كادرو حق استخدام النسخ النهائية المدفوعة ضمن القيود الواردة هنا وتراخيص الأطراف الأخرى.

## 5 القيود

لا يجوز إعادة بيع الفيديو المسلم كقالب مستقل أو مكتبة أصول، أو إزالة معلومات إدارة الحقوق، أو تقديم معلومات مضللة عن حقوق الجهات الخارجية، أو استخدام العمل في إعلان غير قانوني أو مضلل.

للدعم أو طلب مراجعة: استخدم نموذج التواصل في [kadrovideo.store](https://kadrovideo.store)

# Commercial Usage Policy

Usage rights for fully paid, completed Kadro videos.

## 1 Rights granted

After full payment, you may publish and promote the final videos for your brand across websites, organic social platforms, paid advertising, email, presentations, digital marketplaces, and other agreed commercial channels.

## 2 Sources and third-party materials

Kadro may use AI-generated, licensed, customer-provided, or otherwise permitted materials. Fonts, music, stock materials, and external software remain subject to their original licenses. Raw project files and unused concepts are not included unless agreed in writing.

## 3 Customer ownership

You retain ownership of your trademarks, product images, website content, and other materials you provide. By submitting them, you authorize Kadro to use them as reasonably necessary to produce and support your order.

## 4 What the service does not transfer

The service does not transfer ownership of Kadro tools, templates, workflows, software, or third-party licensed materials. Kadro grants you the right to use the fully paid final exports subject to these limits and any applicable third-party licenses.



5

## Restrictions

You may not resell the delivered video as a standalone template or asset library, remove rights-management information, misrepresent third-party rights, or use the work in unlawful or misleading advertising.

For support or review requests, use the contact form at [kadrovideo.store/en](https://kadrovideo.store/en)